
Referat generalforsamling d. 03.05.2023 
 
Kære medlemmer 
 
Tak for en hyggelig aften.  
 
 
Pkt. 1. 
Formandens beretning:  
I 2022 sagde vi farvel til familien Hoffmann og velkommen til Gunnild og Jeanette. 
 
Der er blevet lavet tiltag mht. varmepumpe, lys osv. for at spare på udgifterne. 
 
Elevskolen kører stadig med succes flere elevheste er solgt til deres parter og dermed 
konverteret til opstaldere. 
 
Et ønske for VRK må være, at vi får aktiveret flere af vores ca. 175 medlemmer med tilhørende 
familier, så hjælperskaren til arrangementer, stævner mm. bliver bredere. 
 
 
Pkt. 2.  
Gennemgang regnskab ved Birgit 
Regnskabet for 2022 viser et overskud på kr. 242.545,- 
Birgits kommentar er, at driften i klubben fortsat kører rundt, men kun lige. 
 
Vi bliver udfordret af de faldende lokaletilskud fra kommunen. 
 
Regnskabet er godkendt 
 
 
Pkt. 3.  
Forslag om "fri Spring" 
 
Der er forslag om mulighed for, at de der modtager springundervisning kan "fri" springe i 
bestemte tidsrum. 
Udendørsbane: Fri adgang  
1 person på jorden på min. 18 år.  
De der benytter dette tilbud skal godkendes til spring af VRK´s springundervisere.  
Tidsbegrænsning i hal 3: torsdag inden kl. 16. 
Der må pr. uge springes lørdag i tidsrummet 10-12 eller søndag i tidsrummet 16-18.  
Den valgte dag og tidspunkt meldes ud på FB i god tid.  
Maksimum koncentreret tid på banen - 30 min. pr ekvipage.  
Spring fjernes umiddelbart efter brug i hal 3.  
Man må ikke springe over den max højde der aftales med springunderviser  



Er man part på en elevhest må man stadig max. springe cavaletti, også selvom man modtager 
springundervisning. 
 
Det blev vedtaget at, der indgås en prøveperiode på 3 mdr. med mulighed for forlængelse på 3 
mdr. fra bestyrelsens side. 
 
Pkt. 4.  
Forslag vedr. vedtægtsændring mht. udvalg. - Jeanette  
Skal udvalg fastsættes på generalforsamling? Det kan evt. tydeliggøre hvilke udvalg vi har og 
hvad kræves der af dem. 
 
Det skal gøres mere officielt. Mette Halberg laver skriv vedr. hvilke udvalg vi har behov for, og 
hvad det indebærer. Det skal uddeles af underviserne til elevholdene (og øvrige).  
Punktet vedr. vedtægtsændring blev ikke stemt igennem.  
Tages under eventuelt. 
 
Pkt. 5. 
Valg af bestyrelsen 
 
Formand - Anne Dorthe Egeskov Christiansen 
Næstformand - Mette Sodemann Gludsø  
Kasserer - Mette Lauridsen 
Sekretær - Hannah Brejnholt 
Medlem - Annette Gadeberg 
Suppleant - Christian Høffner 
Revisor - KT revision 
Bogholder - Birgit Skov 
 
Pkt. Evt.  
a) 90 års jubilæum 
Jeanette;  
Klubben har 90 års jubilæum slut januar 2024 
Nedsættelse af udvalg?  
Jeanette og Mette Halberg melder sig - vi mangler flere hænder.  
De indkalder til opstartsmøde med brainstorm og uddelegering af arbejdsopgaver.  
  
b) Uddeling af championater 
Pony dressur: Steffanie Victoria Horsted Dyrlund på Aurora A 
Hest dressur: Julie Nielsen på La Fleur Noire 
Spring pony: Ellen Sofie Pilegaard på Harlequin Gale (Gigi) 
Spring hest: Kirstine Crüger på Beauty la Elsmös 
 
c) Ubudne gæster  
De ubudne gæster der har været på besøg  
Hvad gør vi ved det?  



Forslag om en bom ved indkørsel - bestyrelsen undersøger. 
Tag kontakt til personerne - er du utryg så find en (anden) voksen. 
Tjek med bestyrelsen inden der lægges opslag op. 
 
d) Mere synlighed vedr. førstehjælp mm i klubben. 
Hjertestarter - hvor er de - mere tydeliggjort 
Tilbud om førstehjælp 
Førstehjælp - er der udstyr. 
Sikkerhed i køkkenet ved friture mm. 
Der formidles kontakt. 
 


